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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:267 Förväntad eleffektbrist

Under sommaren har södra Sverige haft problem med elförsörjning. Den 
nedsatta energiförsörjningen har inneburit att industrier mer eller mindre 
tvingats stänga ned sin produktion på grund av för höga elpriser vissa tider.

Dessa elpriser har orsakats av brist på effekt i elnäten. Förutom att 
elproducenterna använt fossila bränslen för att öka elproduktionen har detta 
orsakat produktionsbortfall för vår industri, vilket är mycket kostsamt.

Detta är ett nytt problem, att industrin inte ens en varm sommar till rimlig 
kostnad kan få den effekt i elnätet man behöver.

Vad har då gått fel, och hur kunde detta nya problem uppstå? 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman lyder:

 

Fick statsrådet innan bristen uppstod upplysning om att en eleffektbrist kunde 
uppstå, och i så fall av vem?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-22
Besvaras senast
2020-10-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


